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Onderwerp: Wijziging gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst IJmond 
 
 

Advies commissie Leefomgeving: 
de voordracht Wijziging gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst IJmond als bespreekstuk? door te 
geleiden naar PS van 11 december 2023. 
 
Uittreksel van het concept-verslag Leefomgeving 27 november 2023:  
 
8.a Wijziging gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst IJmond (A-agenda 
 Leefomgeving 27-11-2023) (gedeputeerde Beemsterboer) 
De Wet gemeenschappelijke regelingen is per 1 juli 2022 gewijzigd. Voor 1 juli 
2024 moeten alle gemeenschappelijke regelingen in Nederland voldoen aan 
deze nieuwe wetgeving. Het college van Gedeputeerde Staten vraagt Provinciale 
Staten om een zienswijze op de voorgestelde wijzigingen van de gemeenschappelijke regeling 
Omgevingsdienst IJmond. 
 
De commissieleden kunnen met elkaar en gedeputeerde de stukken bespreken ter advisering aan PS. 
 
Eerste termijn commissie 
 
De heer Van der Heijden (D66) kan instemmen met hetgeen voorligt. Hij vraagt aan de gedeputeerde hoe 
snel hij denkt terug te komen bij Spoor 3. 
 
De heer Faassen (50PLUS) constateert dat het traject zorgvuldig is doorlopen. Hij informeert of er 
verbanden zullen gaan bestaan tussen de voorgestelde aan te passen wettelijke regelingen en de 
Participatienota. En zo ja, zou de provincie een voorbehoud moeten maken na vaststelling van die 
participatienota? Daarnaast vraagt 50PLUS of de taakverschuivingen bij de OD's kunnen worden 
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opgevangen bij de OD's en of de huidige schaalgrootte wel de juiste is om de nieuwe uitdagingen aan te 
gaan. Welke rol zien GS voor zichzelf weggelegd bij dit traject? 
 
De heer Heijnen (CDA) informeert naar de zienswijze over de besluiten. Het is niet helder wat PS gaan 
besluiten, want er wordt voorgesteld om de bespreking in Spoor 3 voort te zetten. 
 
Statenlid Laport (GL) wijst op pagina 3 van het plan van aanpak, waarop staat dat er extern met de 
gemeenten wordt gesproken. Hij vraagt of er ook gesprekken worden gevoerd met de ambtenaren van de 
provincie. Daarnaast lijkt er geen contact te zijn met de andere omgevingsdiensten. Kan dit niet centraler 
geregeld worden?   
 
Eerste termijn Gedeputeerde Staten 
 
Gedeputeerde Beemsterboer reageert op de vraag van D66 en stelt dat GS terugkomt op Spoor 3 in het 
voorjaar 2024.  
 
Gedeputeerde Beemsterboer antwoordt 50PLUS door te zeggen dat de Participatienota vooral gaat over de 
participatie van provinciale projecten en provinciaal beleid. Vanuit de Wgr wordt er van OD's een eigen 
participatie verwacht, maar er zijn geen onderlinge verwijzingen nodig. 
 
Gedeputeerde Beemsterboer antwoordt dat de landelijke commissie-Van Aartsen heeft geadviseerd om 
alle OD's te laten toetsen op robuustheidscriteria. Hieruit wordt de toekomstbestendigheid van de OD's 
geïnventariseerd. De provincie komt eerst zelf met een beoordeling voordat er gesprekken volgen met het 
ministerie. De OD's dienen zelfbewust te zijn van hun eigen robuustheid om hun taken te blijven 
uitvoeren.  
 
Gedeputeerde Beemsterboer heeft een vraag ontvangen van het CDA over de zienswijze op de besluiten. 
Nu gaat het op basis van de aanpassing van de Wgr, tijdens Spoor 3 worden ook de aanpassingen van de 
Omgevingswet meegenomen.  
 
Gedeputeerde Beemsterboer reageert op de vraag van GL en zegt dat er ook gesprekken zijn met de 
provinciale ambtenaren. Onder andere naar aanleiding van de discussie over de robuustheidscriteria zijn 
er in het hele land meer onderlinge gesprekken tussen de OD's te merken. Hetzelfde geldt voor de vier 
OD's in Noord-Holland.  
 
De voorzitter constateert dat er vanuit de commissie geen behoefte is aan een tweede termijn. 
 


